
Zápisnica
z rokovania  Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 15.12.2011

1. Otvorenie                                                                                                                                        

Rokovanie obecného zastupiteľstva v Drahovciach otvoril a všetkých prítomných privítal starosta
obce  Ing. Juraj Klein v priestoroch kultúrneho domu. Konštatoval, že je prítomných 8 poslancov a
vyhlásil zasadanie za uznášania schopné.

Starosta prečítal program zasadania OZ: 
1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice
2. Kontrola plnenia uznesení
3. Návrh VZN č. 7/2011 o dani z nehnuteľnosti na kalendárny rok 2012
4. Návrh VZN č. 8/2011 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady

a drobné stavebné odpady na území obce Drahovce na kalendárny rok 2012
5. Návrh  VZN  č.  9/2011  o  určení  výšky  príspevku  na  čiastočnú  úhradu  nákladov  v

školách a školských zariadeniach 
6. Plán zasadaní OZ na rok 2012
7. Zhodnotenie činnosti v roku 2011
8. Rôzne 
9. Diskusia
10. Návrh na uznesenie
11. Záver      

H l a s o v a n i e  č. 1, k schváleniu programu rokovania obecného zastupiteľstva:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 8
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na  základe  výsledkov  hlasovania  poslancov  OZ  v Drahovciach  bol  program  rokovania  OZ
schválený.

Starosta obce určil za overovateľov zápisnice p. Majtána Martina a p. Maceku Jozefa.

H l a s o v a n i e  č. 2, k určeniu overovateľov zápisnice:
ZA:  Bednár  Michal,  Gajar  Ivan,  Mgr.  Lajchová  Jana,  Ledecký Miroslav,  Majtán  Martin,  Ing.
Rapavý Patrik, Surový Juraj
PROTI: -
ZDRŽAL SA: Maceka Jozef   

Výsledok hlasovania:
ZA: 7
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 1

Na základe výsledkov  hlasovania poslancov  OZ v Drahovciach  boli  za  overovateľov zápisnice
schválení p. Majtán Martin a p. Maceka Jozef.

1/9



2. Kontrola plnenia uznesení

P. Varačková Mária predložila kontrolu plnenia jednotlivých uznesení zo zasadania OZ 24.11.2011 z
ktorej vyplynulo, že uznesenia č. 68/2011 – 80/2011 sú splnené alebo sa plnia priebežne. 

3. Návrh VZN č. 7/2011 o dani z nehnuteľnosti na kalendárny rok 2012

Starosta priblížil návrh VZN č. 7/2011, pripomenul, že dane sa v našej obci nezvyšovali už viac
rokov, zvýšenie je navrhnuté tak, aby bolo únosné pre občanov aj podnikateľov a zároveň  bolo
viditeľným prínosom do rozpočtu. Aj po navrhovanom zvýšení budú dane v našej obce na spodnej
hranici  daní  v  okolitých obciach a navýšenie do obecného rozpočtu  prinesie zhruba 15.000 €.
Starosta na príkladoch porovnal výšku daní pred a po zvýšení. 

H l a s o v a n i e  č. 3, k návrhu VZN č. 7/2011 o dani z nehnuteľnosti na kalendárny rok 2012
ZA:  Bednár  Michal,  Gajar  Ivan,  Mgr.  Lajchová  Jana,  Ledecký Miroslav,  Majtán  Martin,  Ing.
Rapavý Patrik, Surový Juraj
PROTI: Maceka Jozef
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 7
PROTI: 1
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol návrh VZN č. 7/2011 o dani z
nehnuteľnosti na kalendárny rok 2012 schválený.

4.  Návrh VZN č.  8/2011 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady
a drobné stavebné odpady na území obce Drahovce na kalendárny rok 2012

Starosta uviedol, že k návrhu tohto VZN prišli dve pripomienky: 
- prvá od poslankyne Mgr. Jany Lajchovej, ktorá navrhuje ponechať  50 % úľavu pre zdravotne
ťažko postihnutých občanov a tiež pre tretie a ďalšie dieťa v rodine
- druhá od poslanca p. Jozefa Varačku, ktorý navrhuje ponechať 50 % úľavu pre zdravotne ťažko
postihnutých občanov 
Starosta dal najskôr hlasovať o pripomienke č. 1

H l a s o v a n i e  č. 4, k pripomienke k VZN č. 8/2011 o miestnych daniach a miestnom poplatku
za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Drahovce na kalendárny rok 2012:
ponechať vo VZN 50 % úľavu pre ZŤP občanov a tiež pre tretie a ďalšie dieťa v rodine
 
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Maceka Jozef, Ing. Rapavý Patrik, Surový
Juraj
PROTI: Ledecký Miroslav, Majtán Martin
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 6
PROTI: 2
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bude pripomienka: ponechať 50 %
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úľavu pre ZŤP občanov a tiež pre tretie a ďalšie dieťa v rodine zakomponovaná do návrhu VZN č.
8/2011 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady
na území obce Drahovce na kalendárny rok 2012.

Poslanec p. Jozef Maceka navrhol kontrolovať váhu odvážaného odpadu na váhe PVOD Drahovce,
aby sme platili za skutočne vyvezený odpad a nie za všetko, čo nám vývozná firma sama naváži bez
našej kontroly.
Pani Tatiana Salinská vysvetlila, že ku každej faktúre dostávame vážny lístok, ktorý obsahuje údaje
o váhe vozidla bez odpadu a potom po zozbieraní aj s odpadom.

H l a s o v a n i e  č.  5, k návrhu VZN č.  8/2011 o miestnych daniach a miestnom poplatku za
komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Drahovce na kalendárny rok 2012
vrátane zapracovanej pripomienky Mgr. Jany Lajchovej.

ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Maceka Jozef, Ing. Rapavý Patrik, Surový
Juraj
PROTI: Ledecký Miroslav, Majtán Martin
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 6
PROTI: 2
ZDRŽAL SA: 0

Na  základe  výsledkov  hlasovania  poslancov  OZ  v Drahovciach  bol  návrh  VZN  č.  8/2011
o miestnych  daniach  a miestnom poplatku  za komunálne  odpady a drobné  stavebné odpady na
území obce Drahovce na kalendárny rok 2012 vrátane pripomienky Mgr. Jany Lajchovej schválený.

Na rokovanie sa dostavil poslanec p. Jozef Varačka.

5. Návrh VZN č. 9/2011 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a
školských zariadeniach 

Starosta predložil VZN, ktorým sa určuje v súlade so zák. č. 245/2008 Z.z. o výchove a vzdelávaní
výška  príspevku zákonného  zástupcu dieťaťa na  čiastočnú  úhradu  nákladov  za činnosť  centra
voľného času max. 15 % sumy živ. minima pre jedno nezaopatrené dieťa, čo je 12,99 € mesačne.
Keďže finančné prostriedky dostaneme zo štátu až od septembra 2012 a nechceme príliš zaťažiť
rodičov, návrh výšky príspevku je 1 € mesačne. 

H l a s o v a n i e  č. 6, k návrhu VZN č. 9/2011  o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu
nákladov v školách a školských zariadeniach
ZA: Bednár Michal, Ledecký Miroslav, Majtán Martin, Surový Juraj, Varačka Jozef
PROTI: Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Maceka Jozef, Ing Rapavý Patrik 
ZDRŽAL SA: - 

Výsledok hlasovania:
ZA: 5
PROTI: 4
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol návrh VZN č. 9/2011 o určení
výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach schválený.
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6. Plán zasadaní OZ na rok 2012

Starosta obce predložil prán zasadaní OZ na rok 2012 nasledovne: 23. február, 26. apríl, 28. jún, 27.
september, 22. november, 13. december - vždy o 18.00 hod.

H l a s o v a n i e  č. 7, k plánu zasadaní OZ na rok 2012:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Varačka Jozef
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 9
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol plán zasadaní OZ na rok 2012
schválený.

7. Zhodnotenie činnosti v roku 2011

Starosta priblížil najdôležitejšie oblasti života v obci v r. 2011:
- Regenerácia centrálnej zóny
Projekty boli spracované v minulom volebnom období, finančné prostriedky boli z prostriedkov
EÚ,  s prácami sa začalo v r. 2010. Momentálne prebiehajú posledné kontroly a posledné úhrady.
Projekt, ktorý mal prispieť k skrášleniu našej obce, mal však aj svoje nedostatky: nie je odvodnená
Kalvária, taktiež pri Obecnom úrade sa plánoval zasypať odvodňovací kanál bez odvodnenia a ani
tam nebolo naplánované osvetlenie, výrub stromov bol absolútne neprofesionálny z hľadiska, ktoré
stromy bolo nutné naozaj vyrúbať a ktoré ponechať, nie práve najvhodnejší výber osvetlenia, atď.
Niektoré nedostatky sa nám podarilo v rámci možnosti  odstrániť:  čiastočné odkanalizovanie pri
OÚ, osvetlenie pri OÚ, asfalt na severnej strane Kalvárie, pravdaže z finančných prostriedkov obce.
Ďalšie nedostatky bude možné naprávať až po uplynutí doby, dokedy nie je možné zasahovať do
projektu. Takéto projekty sa však robia až po kanalizácii. Celkovo však môžeme skonštatovať, že
regenerácia prispela k skrášleniu našej obce. 
- Rekonštrukcia Kultúrneho domu
bola  zahájená  z  dôvodu  opravy  priestorov  zatopených a  poškodených  spodnou  vodou.  Časť
finančných  prostriedkov  sme dostali  ako  náhradu  škody  od  poisťovne,  zvyšok  bol  hradený  z
prostriedkov obce. Urobila sa nová kanalizácia, vymenilo sa septikum (žumpa), opravilo sa kúrenie,
zdvihli  sa kotle, vymenila sa dlažba v suteréne KD, v hlavnej sále sa zrekonštruovala podlaha,
zrekonštruovali sa sociálne zariadenia, vymaľovali sa komplet priestory, zriadila sa výdajňa stravy
pre našich dôchodcov. V máji bol kultúrny dom po opravách sprístupnený verejnosti. Od tohto času
sa kultúrny dom využíval na rôzne kultúrno-spoločenské aktivity ako aj na prenájmy, na ktorých
sme do konca  roku  získali  celkovú sumu 2300  €.  Znovu  je  otvorená  knižnica  a  priestory  sa
pravidelne začali  využívať  na  záujmovú činnosť  detí  a  mládeže v  rámci  centra  voľného času.
Zároveň je nutné podotknúť, že naši dôchodcovia okrem slušných priestorov na výdaj stravy, ktoré
si zaslúžia, majú stravné lístky na rok 2012 aj napriek zdražovaniu, v hodnote 2,20 €. Ďalej sa nedá
nespomenúť  fakt,  že  komplet  vybavenie  výdajne  nás  stálo  vďaka  p.  Majerníkovi  namiesto
pôvodných zhruba 20000 € iba necelých 6000 € a to tým, že nám dodal zariadenie z jeho zrušenej
prevádzky vo Vrbovom (antikorové zariadenie bolo iba 1,5 roka staré).
- Kanalizácia
Začiatkom roku 2011, po stretnutí  občanov, bola odsúhlasená gravitačná kanalizácia,  ktorá bola
naprojektovaná a komplet  schválená stavebným povolením ešte za predchádzajúceho starostu p.
Jána Doktora. Túto kanalizáciu bolo nutné prepracovať a nanovo schváliť kompetentnými orgánmi,
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nakoľko  boli  všetky  povolenia  neplatné.  Zároveň  boli  doprojektované  odbočky  k prípojkám
občanov, nové už existujúce ulice, projekt na dočasnú dopravu v obci, ako aj iné ďalšie nedostatky,
ktoré projekt obsahoval. Už od septembra 2011 je projektová dokumentácia komplet hotová aj so
stavebným povolením a čakáme už len na výzvu Ministerstva životného prostredia, ktorá mala byť
vyhlásená v jesenných mesiacoch 2011. Keďže do dnešného dňa táto výzva neprebehla, a to hlavne
z dôvodov  pádu  vlády  a s  tým  spojených  predčasných  volieb.  Po  konzultácii  s Ministerstvom
životného prostredia vieme, že proces sa nezastavil, len oddialil. 
- Obecný vodovod
Posledná časť vodovodu nie je ešte skolaudovaná, firma nám neskoro dodala projekt skutočného
vyhotovenia, teraz je ešte potrebné odstrániť nedostatky zo strany zhotoviteľa – požiarne hydranty,
označenie ventilov a pod. Opätovne je nutné na rok 2012 požiadať regulačný úrad na stanovenie
ceny  za  vodu.  V súčasnej  dobe  ešte  stále  prebieha  pracovníkmi  obecného úradu  kontrola
vodomerov  a  odpisy  vody.  V roku  2012  musíme  bezpodmienečne  doriešiť  nielen  samotnú
kolaudáciu vodovodu, ale hlavne pripájanie sa občanmi na vodovod, spolu s finančnou dotáciou
tak, aby sa neporušoval zákon, ako v predchádzajúcom období a zároveň, aby to bolo spravodlivé
pre všetkých občanov od začiatku existencie vodovodu.
- Zberný dvor
je plánovaný v priestore PVOD od Kostolnej ulice, kde obec vzala do prenájmu pozemky a niektoré
odkúpila.  Bol  na to  vypracovaný projekt  a  v  súčasnej  dobe je podaný spolu so  žiadosťou na
Ministerstve životného prostredia. Pokiaľ sa projekt uskutoční, zberný dvor pri Požiarnej zbrojnici
by v roku 2012 bol zrušený, ako aj kompostovisko v okolí maštale. V rámci projektu dostaneme
veľkú multikáru s hydraulickým ramenom a prívesným vozíkom, nadstavbu na lisovanie plastov,
spolu s príslušenstvom na čistenie  vozoviek,  malý traktor  s drvičkou konárov,  nové nádoby na
separáciu odpadov po obci, ako aj veľké kontajnery na separovaný odpad, ktoré budú umiestnené v
priestoroch zberného dvoru,  kde by mali  byť  aj  garáže a unimo-bunka pre  personál  a sociálne
zariadenia.
- Nájomné byty
Keď sa presunie zberný dvor, pri pamätníku predpokladáme vybudovať nájomné byty, akú budú
mať rozlohu bude záležať na aktuálnych podmienkach získania čo najvyššej dotácie na stavbu. Ale
ešte pred výstavbou je potrebné, aby priestor za pamätníkom bol vyhradený na stavbu nájomných
bytov a najmä, aby to bolo uvedené v územnom pláne obce. Aj z tohto dôvodu sa bude tento rok
meniť územný plán obce. Nájomné byty nemôžu byť situované do priestoru školského areálu, tak
ako bolo pôvodne plánované, nakoľko tam predpokladáme vybudovať športový areál: multifunkčné
a detské ihriská. 
- Opatrovate  ľská služba  
V  našej  obci  máme  14  opatrovateľov,  väčšinou  na  čiastočné  úväzky.  Ich  mzda  a  odvody  sú
financované z podielových daní - 5 % čiastky podielových daní je určených pre občanov nad 62
rokov. Čiastkou 0,50 € za 1 hodinu poskytnutej opatrovateľskej služby prispieva opatrovaný občan
a zostávajúcu  časť  hradí  obec  zo  svojich  zdrojov.  Niektoré  obce opatrovateľskú  službu vôbec
neposkytujú, iné majú 1 – 2 opatrovateľov a tak zostávajúce prostriedky môžu použiť aj na iné
účely. U nás nie, pretože 5 % z podielových daní a príspevok opatrovanej osoby ledva postačuje na
mzdy opatrovateliek. Túto službu sme však povinní zo zákona zabezpečovať.
- Verejné osvetlenie
V roku 2012 chceme meniť verejné osvetlenie v obci, nakoľko je veľmi drahé a staré. Bohužiaľ,
nórske fondy, ako aj  naše fondy, ktoré boli  určené na výmenu zastaralého verejného osvetlenia
končili v júli 2010 a tak už nie je možnosť ich využitia. Ak sa nám nepodarí získať nejaké finančné
prostriedky  z iných  zdrojov,  budeme  nútení  previesť  výmenu  verejného  osvetlenia  z vlastných
zdrojov, resp. formou úveru, ktorý bude splácaný formou úspory za energie, (čo už je predjednané),
čím sa nenavýši ročný rozpočet, ale ani počas doby splácania nič neušetríme.
Poslanec Jozef Maceka reagoval a pýtal sa, s akou spoločnosťou starosta vstúpil do jednaní. 
Starosta odpovedal, že nezáväzne oslovil viaceré firmy, ktoré súhlasili s ďalšími jednaniami.
- Rozšírenie vozového parku
V priebehu roka 2011 sme obdržali cez MV SR od Krajského úradu Bratislava vozidlo AVIU z
hydraulickou sklopnou plošinou, ktorá by mala nahradiť rozpadajúcu sa starú Aviu a skriňovú Pragu
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V3S, tzv. “štábak”, ktorá má aj vlastné vykurovanie a ktorá by mala slúžiť najmä ako pojazdná
dielňa k spravovaniu vodovodu a následne aj  kanalizácie. Starosta  podotkol,  že Praga  V3S aj
napriek  svojmu  veku  je  vo  vynikajúcom  stave,  nakoľko  nebola  používaná  a  celý  čas  bola
garážovaná. Taktiež bezodplatným prevodom nám bolo pridelené hasičské auto Mazda pre našich
dobrovoľných hasičov. Ďalší strojový park by mal byť  rozšírený vozidlami cez projekt “Zberný
dvor”.
- Obecný rozhlas
je vo veľmi zlom stave, v najbližšej dobe ideme vymeniť  rozhlasovú ústredňu. Budú sa meniť
nefunkčné amplióny, taktiež v prípade požiadaviek občanov sa budú aj dopĺňať nové tak, aby bola
vykrytá  celá  obec.  Kvalita  obecného  rozhlasu  je  dôležitá  aj  z bezpečnostných  dôvodov  pri
vyhlasovaní mimoriadnych situácií, či už pri požiaroch, povodniach, atď.
- Kostol
Vymaľoval sa komplet sokel po vnútornom obvode kostola, komplet vstup pod chórom, v dome
smútku pracovníci obecného úradu zrekonštruovali chladiaci box a výsuvné sane na truhlu. V roku
2012, hneď  ako nám to počasie umožní, sa začne rekonštrukcia strechy, ktorá zateká, okná, cez
ktoré tiež zateká a následné celkové vymaľovanie vnútorných priestorov spolu s centrálnym krížom.
- Futbalový štadión
Po úspešnom získaní finančných prostriedkov z poisťovne a prispenia obecného úradu bolo komplet
zrekonštruované kúrenie a to aj s výmenou hlavného kotla za silnejší, ako aj zastaranými radiátormi
a regulačnými  ventilmi,  čím  sa  dosiahne  úspora  na  kúrení  a zároveň  sa  aj  zlepší  samotné
vykurovanie všetkých priestorov. Týmto sme výrazne prispeli k skvalitneniu podmienok pre našich
hráčov.  Taktiež  sa položil  asfalt,  ktorý skvalitnil  a skrášlil  priestory pred  budovou.  Za pomoci
obecného úradu a hráčov sa komplet vyčistili pivničné priestory a priestory pod tribúnou. 

8. Rôzne 

Starosta predložil žiadosť firmy Eurokomerze plus s.r.o. Bratislava na odkúpenie pozemku parc.
reg. E č.  2475/12 o výmere 2806 m2 z dôvodu realizácie výstavby prác projektu Drahovce –
Jozefov dvor – ide o obecnú cestu, ktorá prechádza ponad pozemky, kde je plánovaná výstavba.
Pracovná skupina v zložení p.  Maceka Jozef, p.  Ledecký Miroslav a p.  Varačka Jozef posúdia
žiadosť a budú informovať poslancov na nasledujúcom zasadaní OZ.

Starosta prečítal žiadosť o vianočný príspevok p. Kotlárovej Dariny, bytom Dolné Voderady 27 pre
6-ročného ťažko zdravotne postihnutého syna Mareka Kotlára, z dôvodu, že ona nepracuje, nakoľko
sa stará o syna, je rozvedená a otec dieťaťa  neprispieva žiadnymi finančnými prostriedkami. Syn
ide 14.2.2012 na operáciu, často chodia na lekárske vyšetrenia a kontroly do Piešťan a Bratislavy,
chýbajú im finančné prostriedky  na živobytie a na vianočné darčeky už vôbec nezostáva.

H l a s o v a n i e  č. 8, k sociálnej výpomoci pre p. Kotlárovú Darinu, bytom Dolné Voderady 27 vo
výške 100 € s podmienkou použitia na úhradu miestnych daní a poplatkov a na zakúpenie alebo
úhradu potrebných vecí pre syna
ZA:  Bednár  Michal,  Gajar  Ivan,  Mgr.  Lajchová  Jana,  Ledecký Miroslav,  Majtán  Martin,  Ing.
Rapavý Patrik
PROTI: -
ZDRŽAL SA: Maceka Jozef, Surový Juraj, Varačka Jozef    

Výsledok hlasovania:
ZA: 6
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 3

6/9



Na základe  výsledkov  hlasovania  poslancov  OZ v Drahovciach  bola  sociálna výpomoc  pre  p.
Kotlárovú Darinu, bytom Dolné Voderady 27 vo výške 100 € s podmienkou použitia na úhradu
miestnych daní a poplatkov a na zakúpenie alebo úhradu potrebných vecí pre syna schválená.

9. Diskusia

P. Karabová položila otázku starostovi ohľadom Domova dôchodcov. 
Starosta odpovedal, že už o tejto záležitosti  jednal  aj  s pánom farárom, ktorý navrhol  vymeniť

budovu súčasnej  fary za novú malú faru situovanú pri  kostole. Keďže finančné prostriedky na
výstavbu  domovov  pre  seniorov  sú  zo  štátu  poskytované  len  obciam  a  mestám  nad  5000
obyvateľov, musíme nájsť investora, ktorý postaví novú malú faru, zrekonštruuje a dostaví súčasnú
faru na podmienky domova pre seniorov s tým, že dve miesta budú rezervované pre cirkev.

P. Rusnák sa pýtal, či máme projektanta na domové vodovodné prípojky.
Starosta odpovedal, že áno, ale pokračovať v pripájaní na vodovod sa môže až po skolaudovaní. V
súčasnosti je možné pripojiť sa len na vetvy vodovodu, ktoré už skolaudované boli.

Ing. Micháleková vyslovila pochvalu usporiadateľom obecných zábav. Podujatia mali úroveň pre
občanov, ktorí sa zúčastnili a zároveň aj pre obyvateľov bývajúcich v blízkosti kultúrneho domu.
Ďalej Ing. Micháleková pripomenula, aby sme nezabúdali, že za každý vyrúbaný strom je treba
zasadiť nový a na pomenovanie parčíku pri kultúrnom dome navrhuje názov: Park p. Matulu, ktorý
zakladal ovocné škôlky. 

P. Vdovičík vyzval poslancov, aby zhodnotili svoj prínos pre obec v roku 2011.
Poslanci jednotlivo vystúpili a stručne popísali svoju prácu v poslaneckom zbore. 
Starosta skonštatoval, že je to prvý rok spoločnej cesty poslancov, základom je, aby našli  cestu
jeden k druhému. Každý z poslancov má prácu, rodinu, všetci sú vyťažení, niektorí pomáhajú až
veľmi obetavo.  Na záver  poďakoval  všetkým svojim poslancom za ich  obetavú  prácu,  taktiež
sponzorom a organizáciám, ktoré prispievajú k rozvoju obce. 

10. Návrh na uznesenie

P. Mária Varačková predložila návrh uznesení nasledovne:

UZNESENIE  č.  82/2011  k  bodu  1.  Otvorenie,  schválenie  programu  a  určenie  overovateľov
zápisnice
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
1. Program rokovania obecného zastupiteľstva
2. Overovateľov zápisnice: p. Majtána Martina a p. Maceku Jozefa

UZNESENIE č. 83/2011 k bodu 2. Kontrola plnenia uznesení
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
plnenie uznesení zo zasadania OZ v Drahovciach dňa 24.11.2011 

UZNESENIE č. 84/2011 k bodu 3. Návrh VZN č. 7/2011 o dani z nehnuteľnosti na kalendárny rok
2012
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
Návrh VZN č. 7/2011 o dani z nehnuteľnosti na kalendárny rok 2012
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UZNESENIE  č.  85/2011  k  bodu  4.  Návrh  VZN  č.  8/2011  o miestnych  daniach  a miestnom
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Drahovce na kalendárny
rok 2012 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
Návrh VZN č. 8/2011  o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné
stavebné odpady na území obce Drahovce na kalendárny rok 2012 vrátane pripomienok  Mgr. Jany
Lajchovej

UZNESENIE č. 86/2011 k bodu 5. Návrh VZN č. 9/2011 o o určení výšky príspevku na čiastočnú
úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach  
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
Návrh  VZN  č.  9/2011  o  určení  výšky  príspevku  na  čiastočnú  úhradu  nákladov  v  školách  a
školských zariadeniach 

UZNESENIE č. 87/2011 k bodu 6. Plán zasadaní OZ na rok 2012
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
Plán zasadaní OZ na rok 2012

UZNESENIE č. 88/2011 k bodu 7. Zhodnotenie činnosti v roku 2011
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
Zhodnotenie činnosti za rok 2011 starostom obce

UZNESENIE č. 89/2011 k bodu 8. Rôzne
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
sociálnu  výpomoc  pre  p.  Kotlárovú  Darinu,  bytom  Dolné  Voderady  27  vo  výške  100  € s
podmienkou  použitia  na  úhradu  miestnych  daní  a  poplatkov  a  na  zakúpenie  alebo  úhradu
potrebných vecí pre syna
UKLADÁ
pracovnej skupine v zložení p. Maceka Jozef,  p. Ledecký Miroslav a p. Varačka Jozef posúdiť
žiadosť firmy Eurokomerze plus s.r.o. Bratislava na odkúpenie pozemku parc. reg. E č. 2475/12 o
výmere 2806 m2 a na nasledujúcom zasadaní OZ informovať poslancov

UZNESENIE č. 90/2011 k bodu 9. Diskusia
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
Podnety poslancov a občanov obce 

UZNESENIE č. 91/2011 k bodu 10. Návrh na uznesenie
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE  
Uznesenia č. 82/2011 –  90/2011 tak ako boli prednesené.

H l a so v a n i e   č. 9 , k návrhu na uznesenie:

ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Varačka Jozef                                                
PROTI: -                                                        
ZDRŽAL SA: -
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Výsledok hlasovania:
ZA: 9
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0  

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach boli uznesenia č. 82/2011 – 90/2011
schválené.

11. Záver

Po vyčerpaní všetkých bodov programu starosta obce poďakoval poslancom a všetkým prítomným
za účasť, poprial príjemné a pokojné prežitie vianočných sviatkov a rokovanie OZ ukončil.

Drahovce 15.12.2011                                                                
Zapísala: Mgr. Mária Varačková     …..................................

                                                                                                    .........................................
                                                                                                              Ing. Juraj Klein
                                                                                                       starosta Obce Drahovce

Majtán Martin ......................................              Maceka Jozef .........................................
                           overovateľ                                                                    overovateľ
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